
Základná škola, Ulica energetikov 242/39, 97101 Prievidza 

Zápisnica  

zo zasadnutia Rady školy konanej dňa 31. mája 2018 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 

1. Privítanie a oboznámenie s programom.  

2. Vyhodnotenie súťaží, olympiád a reprezentácie školy. 

3. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích aktivít a výsledkov za školský rok 2017/2018. 

4. Informácia o priebehu rekonštrukcií a opráv školy, nákupu nových zariadení 
a pomôcok. 

5. Stav projektu „Zavedenie uniforiem na škole“. 

6. Rôzne, diskusia.  

7. Uznesenie, záver.  

 

1. bod 

Zasadnutie otvoril, prítomných privítal a oboznámil s programom zasadnutia predseda RŠ 

Ing. Svitek. Po dohode s prítomnými členmi ho označil za posledné zasadnutie v tomto 

školskom roku. 

2. bod 

Zástupkyňa školy, Mgr. Mária Jakubisová, informovala prítomných členov RŠ o zapojenosti 
žiakov v olympiádach, vo vedomostných a športových súťažiach, o ich umiestnení na týchto 
súťažiach ako aj o umiestnení žiakov športových tried v rôznych športových súťažiach doma i 
na medzinárodnej úrovni.  

3. bod  

Zástupkyňa školy, Mgr. Mária Jakubisová, ďalej informovala prítomných o výchovno-
vzdelávacích výsledkoch za školský rok 2017/2018 – prospech, správanie 
(pochvaly/výchovné opatrenia) a dochádzku.  

Zástupkyňa školy, Mgr. Eva Velická, informovala prítomných o podujatiach, ktoré sa 
v priebehu školského roka uskutočnili – lyžiarsky výcvik, testovanie 9, cyklokros, DOD pre 



budúci 1. ročník, Open day – nábor do športových tried, zápis do 1. ročníka, futbalový turnaj 
o pohár RŠ, DAŠ a taktiež o akciách, ktoré sa do konca školského roka ešte uskutočnia – 
Medzinárodný futbalový turnaj v ČR, deň Polície, Benefícia aerobiku, návšteva Parlamentu 

4. bod 

Riaditeľka školy, Mgr. I. Škrteľová, informovala prítomných o priebehu rekonštrukčných 
prác na škole ako rekonštrukcia telocviční, vymaľovanie chodby počas chrípkových prázdnin, 
maľovanie tried naplánované v mesiaci júl, výmena stropných svietidiel, rekonštrukcia 
dievčenských toaliet a výmena sanity, revízia bleskozvodov, nákup učebných pomôcok, 
nábytku, kobercov, plastových boxov a v neposlednom rade zmena PC klientov a úpravy 
v počítačovej učebni. Rekonštrukcia, opravy a nákupy sú realizované z vlastných zdrojov 
spolufinancovaním od zriaďovateľa. 

5. bod 

Riaditeľka školy, Mgr. I. Škrteľová, informovala prítomných o stave zavedenia školských 
uniforiem. Kúpa jednotlivých kusov oblečenia je na báze dobrovoľnosti, žiaci a rodičia si 
postupne kupujú jednotlivé kúsky. Objednáva sa raz do mesiaca, k dispozícii sú tričká, 
polokošele, mikiny a tepláky. V budúcnosti sa plánuje kolekcia rozšíriť aj o šiltovky, prípadne 
magnetky. 

6. bod 

Členovia RŠ sa rozlúčili s odchádzajúcou členkou RŠ, pani S. Barcíkovou, ktorej dieťa 
odchádza na SŠ. Predseda RŠ jej poďakoval za aktívnu účasť a pomoc. 

7. bod 

Návrh uznesenia:          

 Rada školy berie na vedomie informáciu, že v aktuálnom školskom roku sa ďalšie 

zasadnutie RŠ neuskutoční.                                

 Rada školy berie na vedomie nájsť a menovať nového člena do RŠ. 

Uznesenie bolo schválené v plnom rozsahu všetkými prítomnými členmi RŠ. 

 

Ing. Ľ. Svitek na záver poďakoval členom RŠ za účasť. 

 

 

Zápisnicu spracovala: Mgr. Silvia Okenková, podpredseda RŠ 


